

PROTOKOLL RY 15/2023

Datum: 2023-12-11

Plats: Teamsmöte

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * Benny Cronert (BC), Ledamot
* David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Fredrik Andersson (FA), Ledamot
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén
Lars Jonsson (LJ), SBF

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

§

- § 225 Mötets öppnande
 - § 226 Föregående mötesprotokoll
 - § 227 Fastställande av mötets dagordning
 - § 228 Pågående ärenden
 - § 229 Ekonomi
 - § 230 Landslag
 - § 231 SM
 - § 232 Däck
 - § 233 Teknik
 - § 234 Dispenser
 - § 235 Öppet Rallyforum
 - § 236 SGA
 - § 237 Rallyregler
 - § 238 Övriga frågor
 - § 239 Nästa möte
 - § 240 Mötets avslutande
-

§ 225 Mötets öppnande

Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 226 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

§ 227 Fastställande av dagordning

Dagordning för mötet fastställdes.

§ 228 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 229 Ekonomi

- Senaste utfallet visar på betydligt mindre nyttjade medel än budgeterat, detta beror bl a på arbets- och resesätt som ändrats.

§ 230 Landslag

- LJ informerar att RU kommer få mail angående landslaget, för att kunna återkoppla.

§ 231 SM

Styrgruppen:

Arbetet för styrgruppen är i full gång, sedan sist har bl a följandet skett:

- Jonas Kruse har anställts som projektledare
- Delar ur styrgruppen har gjort TV-rek inför Hudiksvall
- SM-reglerna för 2024 har publicerats

§ 232 Däck

- Inkommit några frågor angående 7mm däck i SM, DL kommer svara på dessa tillsammans med JR.

§ 233 Teknik

- Möte angående revidering av grp H/HB har genomförts och arbetet kommer fortsätta i januari.
- I ärendet angående subframes för Mitsubishi meddelar TK att de ej är klara ännu.
- Angående Suzuki MK II växellåda i en MK I så går det ge dispens för grp N, men GA återkommer i frågan.
- Förfrågan angående möjlighet till tankbyte i Peugeot 206 grp F, då 15" vinterdäck gå in i påfyllningsröret. TT tar med sig frågan och undersöker möjliga lösningar.
- JR kommer besvara mail angående TR6.
- GA tar med sig frågor kring rattnav och fälgar.

§ 234 Dispenser

- Mail angående dispens för codriver har inkommit och avslagits, men samtidigt kommer en genomgång om vilken ålder som ska gälla i framtiden göras.
- Ansökan om 6" fälgbredd på Nissan med vinterdäck, är godkänt enl SM-reglemente för bilar i som har inklassade fälgbredder.
- JR skriver generell dispens angående vinterskor.
- Angående förfrågan om möjlighet att skriva noter beslutades att Arne Johansson får noträttigheter som de två övriga notskrivare som idag finns.

§ 235 Öppet Rallyforum

- Mötet i Gävle var väldigt positivt och bra dialoger.

§ 236 SGA

- Nästa SGA-möte kommer hållas 24/1.

§ 237 Rallyregler

- FA har sammanställt förslag på förändring av reklamregler inför 2025, kommer gås igenom av RU på kommande möte.

- JR svarar till den som skickat in förslag på hur anmälan till tävling skulle behöva ändras.
- JR svarar på frågan angående ev ändringar i Nat Spec, vilket f n inte är aktuellt.
- JR skickar svar att det går att använda samma modell av parc fermé som i SM 2024.

§ 238 Övriga frågor

- Hemsidan och FB jobbas på med.
- Det har inkommit ett önskemål från rörelsen att resultat och inbjudningar ska finnas lätt tillgängliga via SBF-hemsida. Idag är inte LoTs det smidiga och bra hjälpmedel som det skulle behöva vara.

§ 239 Nästa möte

- Nästa möte bokad till den 3/1 kl 20:00

§ 240 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:40.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh